
Ósma sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 22 kwietnia 2015 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

 
P R O T O K Ó Ł Nr VIII/ 2015 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

22 kwietnia 2015 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

01
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 18

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

 Brak radnych: 

1. Pani Magdaleny Kopczyńskiej –Pacyk 

2. Mirosława Jabłońskiego 

 
co stanowi – 86,66% 

 

 

Obrady VIII sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która 

przywitała wszystkich zebranych: radnych, Burmistrza Gminy, Zastępcę Burmistrza, Pana 

skarbnika Kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich 

gości obecnych na sesji. Stwierdziła quorum na podstawie listy obecności - 13 radnych obecnych.  

 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych  

z terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, Zastępca Burmistrza, skarbnik gminy, radca 

prawny, mieszkańcy miasta oraz Radny Powiatowy pan Piotr Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 
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Proponowany porządek obrad: 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II.  Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

V. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. (druk nr VIII/45/2015), 

2. w sprawie odwołania ze składu Komisji Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu Rady Miejskiej w 

Trzcińsku-Zdroju. (druk nr VIII/46/2015), 

3. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. (druk nr VIII/47/2015) 

4. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. (druk nr VIII/48/2015) 

 5. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. (druk nr VIII/49/2015) 

6. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. (druk nr VIII/50/2015) 

7. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. (druk nr VIII/51/2015) 

8. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. (druk nr VIII/52/2015) 

9. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. (druk nr VIII/53/2015) 

10. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. (druk nr VIII/54/2015) 

11. w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr VIII/55/2015) 

12.  w sprawie ustalenia wzoru deklaracji obliczenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Trzcińsko- Zdrój składanej przez właścicieli nieruchomości (druk 

nr VII/56/2015)    

13. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015.(druk nr 

VIII/57/2015); 

14. w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/320/2014 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 28 

lutego 2014 roku w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. (druk nr 

VII/58/2015)    

VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VII. Wolne wnioski i informacje. 

VIII. Zakończenie sesji. 

 
Przewodnicząca obrad-  poddała pod głosowanie. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
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Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady czy ktoś chce wnieść uwagi do 

protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z poprzedniej 

sesji bez odczytywania. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z VII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Gminy Trzcińsko – Zdrój  

 

S P R A W O Z D A N I E 

z działalności Burmistrza Gminy Trzcińsko - Zdrój 

za okres od 20 marca 2015 r. do 20 kwietnia 2015 r. 

 

W okresie sprawozdawczym: 

15 kwietnia 2015r. w Szczecinie podpisałem umowę o przyznanie pomocy w ramach działania 

„Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” objętego Programem Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2007-2013. Tytuł operacji „Zastosowanie nowoczesnych technik pozyskiwania 

energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych poprzez montaż lamp fotowoltaicznych na ulicy 

Kasztanowej i Wiosennej”. 

 

Został złożony wniosek o płatność dotyczący operacji: „Wymiana elementów placów zabaw w 

miejscowości Stołeczna i Góralice w celu bezpiecznego użytkowania”. Wniosek złożony był w 

zakresie Małych Projektów objęty Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. 

 

Do Ministerstwa Edukacji Narodowej został złożony wniosek o zwiększenie części oświatowej 

subwencji ogólnej z 0,4% rezerwy w roku 2015 z tytułu wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce 

dydaktyczne szkół podstawowych ogólnodostępnych prowadzących edukację włączającą. 

Wnioskowana kwota dofinansowania 34 590,00 zł. 

 

Do Ministerstwa Edukacji Narodowej zostaną złożone również wnioski o zwiększenie części 

oświatowej subwencji ogólnej z 0,4% rezerwy w roku 2015 z tytułu wyposażenia gabinetów 

profilaktyki zdrowotnej i pomocy przedlekarskiej w szkołach. Wnioskowana kwota na każdą ze 

szkół wynosi ok. 5 000,00 zł. 

 

15 kwietnia 2015r. przedstawiciele Gminy Trzcińsko-Zdrój spotkali się w Urzędzie Miejskim z 

przedstawicielami Rady Miasta z Angermunde w celu nawiązania wspólnej współpracy, realizacji 

wspólnych projektów i przedstawienia zarysu oczekiwań rozwojowych obu miast w nowym 

okresie programowania. Na chwilę obecną ustalone zostało kolejne spotkanie już z konkretnymi 

planami na dzień 28.04.2015r.  

Zakończyły się działania aktywizujące na terenie Gminy Trzcińsko-Zdrój w ramach, których za 

pieniądze ze Stowarzyszenia Lider Pojezierza zorganizowały się grupy formalne i nieformalne i 
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wykonały przez siebie założone zadania. Zadania w ramach działań aktywizujących wpisywały się 

w tegoroczne Targi Inicjatyw lokalnych i Awangardowych.    

1. Grupa nieformalna (Piotr Radecki, Magdalena Mazurkiewicz) – „Warsztaty stolarstwa – 

poznawanie techniki pracy w drewnie” 

2. Grupa nieformalna (Adrian Skoniecki, Paweł Trzaskoś) – „Wykonanie replik broni 

husyckiej”, 

3. Grupa nieformalna (Andrzej Płotkowski, Piotr Radecki) – „Wykonanie średniowiecznego 

tarana” 

4. Regionalne Stowarzyszenie Inicjatyw Obywatelskich „Gogolander” – Warsztaty pod 

tytułem „Fotobudka w średniowiecznym klimacie”  

 

 

Trwają przygotowania do Targów Inicjatyw Lokalnych i Awangardowych „TILiA 2015”: 

1. Zapytania ofertowe:  

a) film promujący wydarzenie wraz z zwiastunem – wybrano ofertę Małgorzaty Ostrowskiej 

Avangarde Group z Poznania za kwotę 6 800 brutto, 

b) średniowieczny nastrój (gry, zabawy, konkursy, wioska rycerska) – wybrano ofertę 

Chorągwi Piastów Śląskich z Oławy za kwotę 12 500,00 zł brutto, 

c) światło, scena, dźwięk – wybrano ofertę Pana Przemysława Janaszkiewicza z Gryfina 

3 400 brutto, 

d) namioty promocyjne i gastronomiczne – wybrano ofertę Piotra Kobusiaka z siedzibą w 

Trzcińsku-Zdroju za cenę 5 280,00 zł brutto. 

e) wyżywienie uczestników ok. 350 osób (artystów, rycerzy, przedstawicieli gmin i 

wystawców) – 5 500,00 zł brutto – wybrano ofertę Piotra Kobusiaka, 

f) ochronę zabezpiecza jednostka OSP Trzcińsko-Zdrój  

 

2. Stoisko Gminy Trzcińsko-Zdrój przygotuje i reprezentować będzie Koło Gospodyń 

Wiejskich ze Strzeszowa, natomiast Sołectwo Góralice będzie reprezentowało naszą gminę 

w konkursie 3 x S 

   

Na dzień dzisiejszy powstał plakat promujący wydarzenie oraz program Targów. 

 

W okresie sprawozdawczym brałem udział w następujących spotkaniach i uroczystościach : 

 

20.03.2015r. – wraz z uczniami Szkoły Podstawowej w Trzcińsku – Zdroju w Amfiteatrze 

Miejskim uczestniczyłem w sadzeniu kasztanowca z okazji pierwszego dnia wiosny, 

12.04.2015r. – na zaproszenie Burmistrza Dębna uczestniczyłem jako gość w „42 Maratonie 

Dębnowskim”,  

15.04.2015r. – w Urzędzie Marszałkowskim spotkałem się z Wicemarszałkiem Jarosławem Rzepą 

w celu podpisania umowy o przyznanie pomocy w ramach działania „Podstawowe usługi dla 

gospodarki i ludności wiejskiej” (Tytuł operacji „Zastosowanie nowoczesnych technik 

pozyskiwania energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych poprzez montaż lamp fotowoltaicznych 

na ulicy Kasztanowej i Wiosennej”), 

21 – 22.04.2015r. – w Białymstoku uczestniczyłem w Międzynarodowym Dniu Ochrony 

Zabytków, na którym Gmina Trzcińsko-Zdrój otrzymała wyróżnienie od Generalnego 

Konserwatora Zabytków Sekretarza Stanu w Ministerstwie Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

Pana Piotra Żuchowskiego. Wyróżnienie otrzymały Obwarowania Miejskie w Kategorii 

Rewaloryzacja Przestrzeni Kulturowej i Krajobrazu.  
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Pani Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły 

pisma, które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną. Przypominam o obowiązku złożenia 

oświadczenia majątkowego do Biura Rady wraz z zeznaniem rocznym PIT termin upływa 30 

kwietnia.  W dniu 15 kwietnia zostałam zaproszona na spotkanie z gośćmi z Argemunde i na to 

spotkanie oddelegowałam pana Roberta Kowalskiego, a spotkanie dotyczyło współpracy naszych 

Gmin. Proszę pana Kowalskiego o przedstawienie relacji ze spotkania. 

 

Radny pan Robert Kowalski- uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicieli rady miejskiej a 

mianowicie Przewodniczący Rady jedna Radna i szef CDU tej Rady. Dotyczyło to możliwości 

aplikowania do Interreg V w celu pozyskania środków z UE. Oni chcą wybudować pole 

namiotowe i ścieżki rowerowe. Chciałbym przekazać zaproszenie od przedstawicieli Argemunde 

na festyn który organizują w dniach od 3-5 lipca 2015r. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Maria Woźniak-  w dniu wczorajszym wpłynęło pismo od pani 

Urszuli Witkowskiej z Piaseczna. 

 

Radny pan Robert Kowalski- pismo odczytał pan Robert Kowalski i stanowi ono załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 

 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodnicząca obrad- Czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 

 

Radny pan Janusz Pieróg- w związku z otrzymanymi odpowiedziami chciałbym złożyć 

interpelację. Interpelacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Oraz złożył interpelacje 

które stanowią załącznik nr  6 i 7 do niniejszego protokołu.  Czy istnieje możliwość wywarcia 

wpływu na GS by usunęli blachę na byłej Borowince, tam po wiatrach jest to niebezpieczne. 

Prosiłem, o to co rozmawialiśmy wczoraj na komisji o chodniczek by wykonać go z materiału 

własnego tylko ewentualnie pieniądze na dokumentację. Kolejna sprawa to chodzi pies na naszym 

terenie z pasem od ciężarówki, ciężko go odłowić, proszę coś z tym zrobić. Proszę by skrócić czas 

oświetlenia na Koziej Górce chodzi tu o godziny poranne. Przetarg na projekt w Piasecznie 

świetlicy czy jest to gdzieś umieszczane. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- jest na BIP. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-pan Wołoszczuk oferował basen dla naszych dzieci za darmo dla klas I-

III było dla wszystkich a zgłoszonych jest 15 dzieci. Może jest problem z przetransportowaniem 

tych dzieci. Czy my mamy umowę zawartą na transport dzieci do szkoły i jaka stawka jest za 

kilometr transportu i od czego zależy? Jaką rolę odgrywa pan Józef Szott urzędzie, bo dało się 

odczuć w biurze u pana Piotra Radeckiego jak zostałem wyproszony przez pana Józefa Szott bo 

załatwiał swoją sprawę. Czy może jest członkiem jakiegoś klubu. Jeśli on odgrywa jakaś rolę to 

proszę o odpowiedz. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- nie wiem dlaczego mówi pan to na sesji a nie w dniu 

zdarzenia nie powiedział Pan o tym do mnie. Robi to samo co wszyscy petenci, a jak bym miał 
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wiedzę w dniu zajścia to bym zareagował. Są różne zdarzenia i czasami petenci są niekulturalni 

czy też pracownicy i rozmawiamy o tym. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- mówię na sesji bo to nie jest pierwszy raz. Pracownicy zachowali się 

bardzo dobrze zarówno pani Sozańska jak i pan Piotr Radecki, czy nawet pan Antoni Śliwiński a 

zachowanie pana Józefa Szotta było nieodpowiednie. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- proszę zawsze zgłaszać bym mógł zareagował od razu. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- jeśli chodzi o psa zajmiemy się tym, jeśli chodzi o czas 

oświetlenia też to zgłosimy by to zmienić. Pan Wołoszczuk sprawa basenu. Oferta TKKF to jest na 

grupę 15 osób przyznaje 1500 zł i autokar 30 osób to są dwie grupy a koszt wyjazdy dwóch grup 

na basen, pobytu  tory wyniósł 12 tys. zł za cały kurs. Myśmy skalkulowali to na jedną osobę i do 

każdej szkoły to przesłaliśmy, czekaliśmy na odpowiedzi 2 tygodnie, i nie było chętnych 

musielibyśmy z kasy Gminy dołożyć 10 tys. zł. Jeśli chodzi o policję to po pierwsze, że samorząd 

nie chciał wyremontować pomieszczenia, nie jest to budynek gminny a my nie uchylaliśmy się od 

współpracy z policja, a przykładem jest to że wyremontowaliśmy i przekazaliśmy pomieszczenie 

przy OPS. Jeśli była by sytuacja, że remont jest pół na pół to byśmy może do tego przystąpili. My 

nie organizujemy działania policji na naszym terenie i to odbywa się na odprawach policji a my w 

tym nie możemy uczestniczyć. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- często spotykam się z panem Komendantem i oni mają 

wytyczne od MSW. Nie było to na wniosek Burmistrza. Rozważam w jaki sposób można by było 

zrobić patrole, np. piesze czy przebywanie młodzieży na przystanku autobusowym. A policja to 

odrębny organ, który sam się rządzi. My wyremontowaliśmy pomieszczenie i oddaliśmy za darmo.  

 

Radny pan Antoni Śliwiński- w piśmie od pana Komendanta nie było wspomniane, że na każdą 

prośbę komendanta otrzymywali pieniądze na opał, czy na paliwo. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- partycypowaliśmy w zakupie samochodu policyjnego 

jako samorząd. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- sprawa dachu na Borowince wyjaśnimy w 

poniedziałek, prześlemy pismo. Na ostatniej komisji padły trzy propozycje chodnik przy hali, przy 

biedronce i ogrodzenie przy domu dziecka. Żeby to zrobić z pieniędzy na drogi. My najpierw 

zobaczymy co musimy jeszcze na drogach wykonać, co zrobiliśmy zaplanujemy rezerwę i 

zobaczymy jakimi środkami będziemy dysponować. To ile zostanie pokażemy państwu w maju. 

Kable wysokość to sprawa nowa wyjaśnimy. Jeśli chodzi o przewozy uczniów to  jest 

organizowany przetarg i stawka jest znana jest to 3,94zł brutto.  

 

Radny pan Janusz Pieróg- są chętni na kupno działek a  my przedłużamy dzierżawy. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- nic nie przeszkadza, że dzierżawiąc można kupić. 

Należy ponieść koszty podziału nieruchomości i wyceny, oraz notariusza. 

 

Radna Pani Magdalena Hybiak- złożyła interpelacje na temat wcześniejszych interpelacji, 

Interpelację stanowi załącznik nr 8 i 9  do niniejszego protokołu. Nie wiem, czy można zrobić coś 

w sprawie krzaków na byłych torach kolejowych, jest tam dużo śmieci. 

 

Przewodnicząca obrad- czy pan Burmistrz odpowie nam teraz? 
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Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  jeśli chodzi o tory to był to teren PKP jesteśmy w 

trakcie przejęcia. Wszystkie sprawy są ważne i w miarę możliwości będą robione. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- zajmiemy się tą sprawą i na pewno śmieci nie będzie. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- my w Piasecznie nie mamy oświetlenia ulicznego już miesiąc. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  zgodnie z obietnica złożoną w środę jeśli do piątku nie 

zostanie to usunięte to rozmawiamy z dyrektorem. 

 

Radny pan Cornelis Vreeswijk-  w Gogolicach mamy problem z tym, że światło świeci w ciągu 

dnia. Nie wiem jaką umowę ma Gmina z firmą to jest problem i należy to zrobić bo oni nie 

naprawiają jak jest awaria, światło świeci za długo i oni tego nie robią. 

 

Sołtys wsi Rosnowa- pani Alicja Kałużniak- u nas na wsi też nie ma światła. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- może niech firmy zastosują czujnik astronomiczny, wówczas nie 

ma zegara i nie ma problemu, że światła świecą za długo czy za krótko, w Góralicach jest to i 

dobrze to działa. 

 

Więcej pytań i interpelacji nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej. (druk nr VIII/45/2015), 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana jednogłośnie, że skład komisji powinien być następujący Pani Maria 

Woźniak, pan Edward Iwański, Pan Dariusz Szumiło, pan Robert Kowalski, pan Cornelis 

Vreeswijk. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13 głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 45/2015 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 2. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania ze składu Komisji 

Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. (druk 

nr VIII/46/2015), 
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Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana pozytywnie większością głosów. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 46/2015 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 3. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr VIII/47/2015) 

 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 47/2015 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 4. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr VIII/48/2015) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 
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Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 48/2015 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 Do punktu V. 5. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr VIII/49/2015) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 49/2015 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 6. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr VIII/50/2015) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana jednogłośnie. 
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Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 50/2015 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 7. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr VIII/51/2015) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 51/2015 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 8. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr VIII/52/2015) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 52/2015 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 9. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr VIII/53/2015) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 53/2015 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 10. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr VIII/54/2015) 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 
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- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 54/2015 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr 

VIII/55/2015) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski- jest pan Bugajski i przedstawiciele firmy, która będzie stawiała 

wiatraki, czy ta zmiana w studium nie zablokuje wykupu ziemi przez dzierżawców od Agencji, 

czy tam takie grunty występują. 

 

Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- zasady sprzedaży gruntu przez Agencje nieruchomości  

została określona przez dyrektora agencji. Burmistrz i Rada nie ma wpływu na to na jakich 

zasadach agencja będzie sprzedawała. Jeśli chodzi o zasady to agencja ma obostrzenia w 

momencie przystąpienia do zmiany studium, a kolejnym etapem jest uchwalenie planu i dopiero 

on zamknie procedurę planistyczną i otworzy rolnikom drogę do zakupu ziemi. Tam gdzie będzie 

przebiegała infrastruktura techniczna na terenach agencyjnych to będą wolne od sprzedaży a tam 

gdzie siłownie wiatrowe to będą to ceny komercyjne. A firmy stawiające siłownie wiatrowe robią 

to raczej na terenach należących do rolników. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  jak długo może to potrwać? 

 

Kierownik referatu pan Piotr Bugajski-  z doświadczenia wiemy, że to potrwa jeszcze około 

rok. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 55/2015 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 

obliczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Trzcińsko- Zdrój składanej przez właścicieli nieruchomości (druk nr 

VIII/56/2015)    

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 56/2015 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu 

Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015.(druk nr VIII/57/2015); 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła-  uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VIII/ 57/2015 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 14 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXIX/320/2014 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 28 lutego 2014 roku 

w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. (druk nr 

VIII/58/2015)    
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę wnioskodawcę o przedstawianie uchwały. 

 

Radny pan Robert Kowalski- to jest inna uchwała niż ta która była przedstawiana na komisji, bo 

zmieniła się po konsultacjach z radcą prawnym. Odczytam teraz ten projekt uchwały jaki mamy 

podjąć.  /projekt Uchwały Nr VIII/ 58/2015 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Antoni Śliwiński- myśmy nie procesowali uchwały, tej która został przedstawiona. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  po konsultacji z radcą prawnym zmieniliśmy treść uchwały. 

 

Radny pan Antoni Śliwiński- myśmy na ten temat nie rozmawiali rozmawialiśmy o zmianie §2  a 

tu mówimy o §4. 

 

Radca prawny pani Magdalena Pobiedzińska- opiniując uchwałę miałam informację że ta 

uchwała o takiej treści była opiniowana przez komisję. Wobec czego zgodnie z §67 statutu jeśli 

uchwała nie była opiniowana przez komisję jej podjęcie będzie naruszało prawo. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- powtórzę to co powiedziałem na komisji, a 

mianowicie o stawkach za zajęcie pasa drogowego w naszym powiecie. Gmina Trzcińsko-Zdrój-3 

zł, Mieszkowice- 6 zł Banie -5 zł Moryń – 5 zł, Cedynia-4 zł Widuchowa-8 zł, Stare Czarnowo- 4 

zł Chojna- 5 zł Gmina Gryfino -5 zł, powiat-8 zł. Z czego tu jeszcze ciąć. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  w związku z tym co powiedziała Pani Mecenas wnoszę wniosek by 

tej uchwały w dniu dzisiejszym nie przyjmować. 

 

Przewodnicząca obrad- kto z państwa jest za przyjęciem wniosku radnego Kowalskiego by 

uchwały nie głosować.  

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że wniosek radnego Kowalskiego został przyjęty 

jednogłośnie. 

 
 

Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 
Przewodnicząca obrad- Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji 

część odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są usatysfakcjonowani 

odpowiedziami czy są może jeszcze zapytania? 

 

Radny pan Janusz Pieróg- dziękuję za udzielone odpowiedzi na pytania. Są jeszcze drobne 

niejasności, ale wynik jest ok, proszę o odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na dzisiejszej sesji. 
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Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- które? 

 

Radny pan Janusz Pieróg- został tylko azbest. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  ja odnośnie interpelacji w sprawie pomieszczenia przy remizie 

OSP w Trzcińsku-Zdroju, otrzymaliśmy odpowiedź, że umowa jest zawarta miedzy OSP a panem 

Kobusiakiem i czy wiemy jak oni się rozliczają. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  my wiemy, a OSP płaci wszystkie podatki i czynsze. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- w związku z tym, że OSP otrzymało pomieszczenia 

w użyczenie to jest płatnikiem podatku od nieruchomości dla Gminy. Jak oni się rozliczają z  

panem Kobusiakiem to jest umowa miedzy OSP i panem Kobuisiakiem. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  czy radni nie mają prawa wglądu w tą umowę? Czy w ogóle taka 

umowa istnieje? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  proszę się zwrócić do OSP. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  zapytam w takim razie prezesa OSP w Trzcinisku-Zdroju. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- umowę ma Gmina z OSP i tam było zapisane że można 

użyczyć innym podmiotom, trzecim osobom. Dlatego my mamy umowę z OSP a nie z panem 

Kobusiakiem. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  umowa jest z 1998r. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  w odpowiedzi na interpelację mam, że ta umowa jest z 1998 roku. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  z zapisem takim że OSP może poddzierżawić 

innym osobom. 

 

Radny pan Robert Kowalski- czy jak ja się zwrócę do zarządu OSP to czy mają obowiązek 

odpowiedzieć na temat tej umowy. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  mają obowiązek. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- czy pani mecenas ma wgląd w te dokumenty. 

 

Radca prawny pani Magdalena Pobiedzińska-  ja tych dokumentów nie przeglądałam, ale jeśli 

wpłynie taki wniosek to za pośrednictwem Pani Przewodniczącej odpowiem na to. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński-  sprawa była omawiana w poprzedniej kadencji i jak pamiętam to w 

tej umowie jest zawarte że on będzie dbał o remizę, ponosi koszty opału wykonuje malowanie i 

dba o to. Ale to jest do sprawdzenia. 

 

Radny pan Robert Kowalski- my rozmawialiśmy o tym, ale czy to jest sporządzone w formie 

umowy nie wiem. 
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Radny pan Zdzisław Iwanicki- taki zapis jest niedopuszczalny, bo jeśli ktoś opala to płaci za to. 

Może płacić 100 zł. Ale musi być wszystko jawne. Wobec tego ja proszę by to sprawdzić. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  to damy na piśmie. 

 

Radny pan Cornelis Vreeswijk- słyszeliśmy, że będzie remontowana droga do Gogolic i dalej do 

Chełmu i miało być robione na wiosnę, a nie jest, jaka jest sytuacja. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- inwestycje prowadzi powiat i będzie robiony  

odcinek 800 metrów. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- my tylko będziemy partycypować w kosztach.  

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  będzie to 800 metrów do ROL-BUDU. 

 

Przewodnicząca obrad- jest z nami pan Radny powiatu pan Piotr Bugajski może nam pan 

przybliżyć sprawę. 

 

Radny powiatu pan Piotr Bugajski-  droga będzie robiona etapami pierwszy był w zeszłym roku 

w tym roku to będzie odcinek 800 metrów w stronę Gogolic to będzie od miejsca zakończenia do 

krzyżówki drogi za SKR. I jest to finansowane z powiatu,  Urzędu marszałkowskiego z środków 

na ochronę dróg i gruntów leśnych i z Gminy Trzcińsko-Zdrój. Inwestycja będzie realizowano 

etapowo. 

 

Więcej pytań nie zadano. 

 

Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodnicząca obrad- czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  w poniedziałek będę osobiście u pana Drozda z 

ENEA i będziemy rozmawiać o niefachowych naprawach. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- mówimy o tej drodze do Gogolic, jest propozycja bo dzwonią 

mieszkańcy, może uda nam się wpisać by podłączyć miejscowości Antoniewice i Smugę do 

wodociągu. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  mieszkańcy się skarżyli i otrzymali odpowiedź. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- czy Gmina wystąpiła, o dofinansowanie na odnawialne źródła 

energii na obiektach wykorzystywanych przez siebie. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  był taki projekt że miało być 50% budynków Gminy 

i 50% prywatnych budynków i my od tego odstąpiliśmy, z powodu braku funduszu do wkładu 

własnego. Mamy zamiar korzystać. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- ale tam dofinansowanie jest 95%. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  tak ale Gmina ma sfinansować cały wkład, łącznie z 

prywatnymi a później rozliczać. Wiemy o tym myśleliśmy o budynkach szkoły TCK czy 

przedszkolu. 
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Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  my nie mieliśmy wkładu własnego, a mieliśmy to 

wykonać dla osób fizycznych a później oni by nam oddawali. Musieli byśmy brać na to kredyt. 

Należy się zastanowić ile osób by było chętnych. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  dało to by wpływy i oszczędności w budżecie. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  my możemy to zrobić ale należy zrobić rozeznanie i 

umowy podpisać bo później są problemy ze zwrotem 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- należy wcześniej podpisać umowy żeby nie było tak jak z 

kanalizacją, czy wodociągiem, ale nic nie stoi na przeszkodzie by się zorientować. 

 

Mieszkanka Trzcińska-Zdroju pani Aleksandra Zielińska- co z wjazdem na ulicę Kasztanową i 

chciałam powiedzieć, że Biuro doradcze przeniesione zostało do hali sportowej. 

 

Radny pan Robert Kowalski- 31 maja będą wybory do Izby Rolniczej proszę o tym mówić bo 

podczas ostatnich wyborów Gmina Trzcińsko-Zdrój miała największą w naszym powiecie 

frekwencję. 

 

Przewodnicząca obrad-  czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 

 

O godzinie 14
36

– Przewodnicząca obrad zamknęła VIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując 

wszystkim za przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 


